
Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 479 (20int00811) 
 
Datum indiening: 21 februari 2020 
 
Onderwerp: Voorgenomen realisatie van Safehouse in de Eshof 

 
Naam indiener: Ard op de Weegh 
    
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Ons kwam via een ongebruikelijke ter ore, dat Safehouse voornemens is om een locatie van 
begeleid wonen voor jongeren te organiseren in de Eshof nabij de speeltuin. Naar wij 
mochten vernemen is er wederom geen overleg geweest met de omwonenden, noch is het 
bestuur van de wijkvereniging “de Eshof” op een ordentelijke wijze meegenomen in het 
proces, noch is er – zoals volgens ons betaamd om de acceptatie te bewerkstelligen – een 
informatieavond geweest. Het lijkt erop, dat Safehouse weer een locatie voor begeleid 
wonen binnen de grenzen van Overbetuwe dropt zonder daar het gebruikelijke traject te 
bewandelen. Dit gebeurde door dezelfde instelling immers enige maanden geleden ook in 
Westeraam. Kennelijk is hier niets van geleerd. 
 
Onze vragen. 
  

1. Is het college op de hoogte van de komst van de komst van een project voor begeleid 
wonen in de Eshof? Heeft Safehouse hier overleg met de gemeente over gehad? 
 

2. Is het college het met ons eens, dat – als de zorgaanbieder niet naar direct 
betrokkenen reageert – communicatie een zaak van de gemeente is? 
 

3. Is het college op de hoogte van het feit, dat noch de omwonenden, noch wijkplatform 
Elst Oost, noch het bestuur van de wijkvereniging “de Eshof” hiervan ten minste in 
kennis gesteld zijn? Actieve informatie of inspraak zou nog beter passen in het 
serieus nemen van de burger. 
 

4. Als het project er komt, heeft de gemeente dan al nagedacht over maatregelen, die 
de veiligheid en de leefbaarheid voor de omgeving garanderen. 

 
5. Kan het college aangeven in welk stadium de ontwikkeling van dit project zich 

bevindt? 
 

6. Is de realisatie in de nabijheid van een speeltuin, waar naast overdag kinderen in de 
avonduren ook oudere jongeren komen, een goed idee? 

 
7. Gaat de gemeente nog met de aanbieder in gesprek over het de volgen traject van 

transparantie, informatie en inspraak? 
 

8. Zit aan deze casus ook een leermoment voor college en mogelijke toekomstige 
aanbieders? 
 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
Ondertekening: 
Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
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